
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde 

afdeling 49 – Havnebo onsdag den 12.04.2023 

 
Deltagere: Jens, Kurt C, Jan, Freddie, Lene, Kurt og Allan 

Referent: Jan  

 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet onsdag d. 12.04.2023 

• Godkendt 

 

2. Godkendelse af referater fra mødet onsdag 15.02.2023  

• Godkendt 

 

3. Punkter der skal behandles på mødet: 

•  HavneBo’s 10-års fødselsdag i november. 

• Da der ikke tilføres flere midler end allerede afsat til aktiviteter, vil der ikke arrangeres noget fra 

Afdelingsbestyrelsen. Vi vil dog gerne støtte op om aktiviteter arrangeret af aktivitetsudvalget. 

Et forslag herfra er at spise en pizza ved Enzo & Co, eventuelt at tage den med på toppen af 

hotellet. 

 

 •  Blomsterløg bagved blokken, hvordan forholder bestyrelsen sig til det. 

• Jo flere, jo bedre. Skal sættes, hvor der er biodiversitet i forvejen – ikke ved bedene op mod 

boligerne. Dette område styres af Østerbos personale. 

 

 •  Formanden har snakket med Pia (opslag i opgangene fra beboer) 

• Sagen er behandlet 

 

 •  Planlægning af udendørs markvandring, hvad skal vi have lavet i indeværende år. Evt. lamper i trekanten 

og på p-plads. Opmaling af parkerings striber på p-plads. 

• Aftales med inspektøren. Vores ønsker er lamper ved trekant og p-plads, skærver i bede ved P-

plads. Flagstang til julebelysning skal drøftes under markvandringen. 

 

 •  Kan vi i afdelingen indkøbe 3-4 specialnøgler til briklåsene så vi selv kan skifte batterier. (Besparelse på 

Østerbo personale) 

• Det kan vi desværre ikke, da hver lås er lejerens. Vi har som afdelingsbestyrelse ikke nogen 

forsikring hvis tingene går i stykker. Det, vi kan gøre, er, at få en turnusordning på de resterende 

saltolåse, så batterierne skiftes jævnligt. 

  



Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde 

afdeling 49 – Havnebo onsdag den 12.04.2023 

 

 

 •  Nyt siden sidst 

• - 

4. Opfølgning på sager til og fra administrationen, herunder kommende og igangværende projekter: 

Status på: 

• Skærver i bede ud mod stævnen 

• Vi skal have undersøgt om bedene er vores eller om de tilhører Vejle Kommune 

• Beskæring af træer bagved blokken ud mod fællesareal 

• Må vente til efteråret, da træerne risikerer at gå ud nu, hvor safterne er begyndt at stige. 

                                                         

5. Årshjul 

• Kun at vi skal have foretaget en udendørs markvandring.  

 

6. Eventuelt  

• Forkert referat kommet ud fra det ekstraordinære afdelingsmøde. Vi afventer nyt referat. 

 

Næste møde: Onsdag den 14.06.23 kl.17.00 

 

 

 

 

 


